

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

UNIVERSITE DE NGAOUNDERE

B.P. : 454 Ngaoundéré
Fax./Tél. : (237) 222 254 002
Courriel : un@univ-ndere.cm

RECTORAT

ECOLE DE GENIE CHIMIQUE ET
DES INDUSTRIES MINERALES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

THE UNIVERSITY OF NGAOUNDERE

P.O. Box : 454 Ngaoundéré
Fax./Tél. : (237) 222 254 002
E-mail : un@univ-ndere.cm

RECTOR'S OFFICE

SCHOOL OF CHEMICAL ENGINEERING
AND MINERAL INDUSTRIES

N° _____ UN/R/D-EGCIM

Ngaoundéré, le ... 03 SEPT. 2024

2024 28 09 806

COMMUNIQUE RADIO/ RADIO ANNOUNCEMENT

Le Recteur de l'Université de Ngaoundéré communique : il est ouvert à l'Ecole de Génie Chimique et des Industries Minérales (EGCIM),

1) Un concours d'entrée en Première année aux candidats titulaires ou sous réserve de l'un des diplômes suivants : diplôme de Baccalauréat de l'Enseignement Secondaire dans les séries scientifiques, Baccalauréat de l'Enseignement Secondaire Technique Industriel, le General Certificate of Education Advanced Level obtenu avec au moins deux des quatre matières (Mathématiques pures, Mathématiques Appliquées, physique, Chimie à l'exception de la matière intitulée « Religious Knowledge ») ; tout autre diplôme ou titre admis en équivalence par le MINESUP.

2) Un concours d'entrée en troisième année est ouvert aux candidats titulaires ou sous réserve de l'un des diplômes suivants : la licence scientifique ou de technologie ; le diplôme universitaire de technologie correspondant au parcours sollicité ; tout autre diplôme ou titre admis en équivalence par le MINESUP du Cycle des Ingénieurs de Conception dans les Parcours : Génie des Procédés et Chimie Fine , Ingénierie des Industries Chimiques, Génie Contrôle et Instrumentation ; Génie électromécanique, Génie Minéral ; Génie des Matériaux.

Date limite de dépôt des dossiers : **vendredi, 27 septembre 2024**. **Date du concours : samedi, 28 septembre 2024**. Centres d'examen : Bamenda, Bafoussam, Bertoua, Buéa, Douala, Ebolowa, Garoua, Maroua, Ngaoundéré et Yaoundé.

Site d'inscription au concours : www.concours-egcim.cm. Pour toute information contacter: 222 254 273, 222 254 274, 699506524, 674863715 et 677 395 521.



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

UNIVERSITE DE NGAOUNDERE

B.P. : 454 Ngaoundéré
Fax./Tél. : (237) 222 254 002
Courriel : un@univ-ndere.cm

RECTORAT

ECOLE DE GENIE CHIMIQUE ET
DES INDUSTRIES MINERALES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

THE UNIVERSITY OF NGAOUNDERE

P.O. Box : 454 Ngaoundéré
Fax./Tél. : (237) 222 254 002
E-mail : un@univ-ndere.cm

RECTOR'S OFFICE

SCHOOL OF CHEMICAL ENGINEERING
AND MINERAL INDUSTRIES

N° 2024 2809801 /UN/R/D-EGCIM

Ngaoundéré, le 03 SEPT 2024

COMMUNIQUE RADIO/ RADIO ANNOUNCEMENT

The Rector of the University of Ngaoundere is pleased to announce that the School of Chemical Engineering and Mineral Industries (EGCIM) has opened,

1) A competitive entrance examination for the first year to candidates holding or pending one of the following diplomas: the Secondary Education Baccalaureate certificate in the scientific series, Secondary Technical Industrial Education Baccalaureate, the General Certificate of Education Advanced Level obtained with at least two of the four subjects (Pure Mathematics, Applied Mathematics, Physics, Chemistry excluding "Religious Knowledge"); and any other diploma or qualification recognised as equivalent by MINESUP.

2) A competitive entrance examination for the third year to candidates holding or pending one of the following diplomas: a science or technology bachelor's degree; the university technology diploma corresponding to the course applied for; any other diploma or qualification accepted as equivalent by MINESUP for the Design Engineering Cycle in the following fields: Process Engineering and Fine Chemistry, Chemical Industry Engineering, Control and Instrumentation Engineering; Electromechanical Engineering, Mineral Engineering; Materials Engineering.

Deadline for the deposit of application files: **Friday 27 september 2024. Examination date: Saturday, 28 september 2024.** Examination centres: Bamenda, Bafoussam, Bertoua, Buea, Douala, Ebolowa, Garoua, Maroua, Ngaoundere and Yaounde.

Examination registration website: www.concours-egcim.cm. For further information contact: 222 254 273, 222 254 274, 699506524, 674863715 and 677 395 521.

THE DIRECTOR,

Pr. Ngah Esther

